

<p>Политика в области охраны труда версия 02 от 01.11.2022</p>	<p>Policy of the labor protection version 02 dated 01.11.2022</p>
<p>Настоящая Политика разработана в соответствии с основными направлениями государственной Политики в области охраны труда и распространяется на все структурные отделы ООО «САБОС».</p> <p>Основа настоящей Политики — сохранение жизни, здоровья и работоспособности работников в процессе трудовой деятельности, обеспечение безопасности производственных работ, предупреждение производственного травматизма и профессиональных заболеваний, улучшение условий и охраны труда работников.</p> <p>Наши ценности.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Обеспечение приоритета сохранения жизни и здоровья работников. • Реализация федеральных законов и иных нормативных правовых актов Российской Федерации и субъектов Российской Федерации в области охраны труда. • Предупреждение травматизма и профессиональных заболеваний. • Оценка и управление профессиональными рисками. • Разработка мероприятий по улучшению условий и охраны труда. • Внедрение безопасных технологий, применение средств индивидуальной и коллективной защиты работниками. • Создание условий для формирования здорового образа жизни работников. • Проведение специальной оценки условий труда. • Компенсации за работу со вредными и (или) опасными условиями труда. • Внедрение передового отечественного и зарубежного опыта работы по улучшению условий и охраны труда. • Обеспечение социальной защиты работников посредством обязательного социального страхования от несчастных случаев на производстве и профессиональных заболеваний. 	<p>This Policy has been developed in accordance with the main directions of the state Policy in the field of labor protection and applies to all structural departments of «SABOS» LLC.</p> <p>The basis of this Policy is the preservation of the life, health and performance of employees in the course of their work, ensuring the safety of production work, preventing industrial injuries and occupational diseases, improving the conditions and labor protection of employees.</p> <p>Our values.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Ensuring the priority of preserving the life and health of workers. • Implementation of federal laws and other regulatory legal acts of the Russian Federation and subjects of the Russian Federation in the field of labor protection. • Prevention of occupational injuries and occupational diseases. • Evaluation and management of professional risks. • Development of measures to improve working conditions and labor protection. • Implementation of safe technologies, use of personal and collective protective equipment by employees. • Creation of conditions for the formation of a healthy lifestyle for employees. • Carrying out a special assessment of working conditions. • Compensation for work with harmful and (or) dangerous working conditions. • Implementation of advanced domestic and foreign experience in improving working conditions and labor protection. • Ensuring social protection of employees through compulsory social insurance against industrial accidents and occupational diseases.

Примечание: при печати этого документа вы получаете незарегистрированную копию, которая не будет обновляться!
Note: when you print this document, you receive an unregistered copy that will not be updated!

<ul style="list-style-type: none"> • Защита законных интересов работников, пострадавших от несчастных случаев на производстве и профессиональных заболеваний, а также членов их семей на основе обязательного социального страхования работников от несчастных случаев на производстве и профессиональных заболеваний. • Содействие государственному и общественному контролю за соблюдением прав и законных интересов работников в области охраны труда. <p>Наша стратегия.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Осуществлять комплекс мер по снижению риска профессиональной заболеваемости и травматизма работников, аварий и чрезвычайных ситуаций. • Добиваться непрерывного улучшения характеристик и показателей воздействия на персонал в соответствии с современным уровнем развития науки, техники и общества. • Повышать уровень знаний, компетентности, осведомлённости и вовлечённости работников в процесс непрерывных улучшений системы охраны труда в компании. • Обеспечивать открытость и доступность показателей в области охраны труда всем заинтересованным сторонам. <p>Генеральный директор ООО «САБОС» гарантирует проведение консультаций с работниками, доведение, понимание, участие и неукоснительное следование каждого работника целям, задачам, программам и принципам системы управления охраной труда.</p> <p>Генеральный директор ООО «САБОС» берёт на себя обязательство по соответствию системы управления охраной труда законодательным требованиям охраны труда и требованиям международного стандарта ISO 45001:2018, по постоянному повышению её результативности, по обеспечению ресурсами и условиями для успешной реализации настоящей Политики.</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Protection of the legitimate interests of employees who have suffered from accidents at work and occupational diseases, as well as members of their families on the basis of compulsory social insurance of employees against accidents at work and occupational diseases. • Assistance to state and public control over observance of the rights and legitimate interests of employees in the field of labor protection. <p>Our strategy.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Implement a set of measures to reduce the risk of occupational morbidity and injury to workers, accidents and emergencies. • Achieve continuous improvement in the characteristics and performance indicators of the impact on personnel in accordance with the current level of development of science, technology and society. • To increase the level of knowledge, competence, awareness and involvement of employees in the process of continuous improvement of the labor protection system in the company. • Ensure openness and accessibility of indicators in the field of labor protection to all interested parties. <p>The General Director of «SABOS» LLC guarantees consultations with employees, communication, understanding, participation and strict adherence of each employee to the goals, objectives, programs and principles of the labor protection management system.</p> <p>The General Director of «SABOS» LLC undertakes to ensure that the labor protection management system complies with the legislative requirements of labor protection and the requirements of the international standard ISO 45001:2018, to constantly improve its effectiveness, to provide resources and conditions for the successful implementation of this Policy.</p>
<p>Т.В.Голубева Генеральный директор ООО «САБОС»</p>	<p>T.V.Golubeva General director «SABOS» LLC</p>